
 

 

研究領域： 老人學、復健諮商、代間互動、志願服務、失智症照顧 

學歷： 

美國北科羅拉多大學復健諮商博士 

美國北科羅拉多大學老人學碩士 

美國北科羅拉多大學老人學學士 

經歷： 
109年 8月迄今－大仁科技大學社會工作系助理教授 

107年 8月至 109年 7月－美和科技大學健康管理系兼任助理教授 

108年 8月至 109年 1月－育英醫護管理專科學校兼任助理教授 

107年 2月至 107年 7月－美和科技大學社會工作系兼任助理教授 

107年 2月至 107年 7月－高美醫護管理專科學校進修推廣部暨資訊管理科主任 

106年 8月至 107年 7月－高美醫護管理專科學校長青事業服務科助理教授兼科主任 

106年 3月至 107年 7月－高美醫護管理專科學校長青事業服務科助理教授 

105年 8月至 106年 3月－高美醫護管理專科學校長青事業服務科兼任講師 

研討會論文： 
Ho, I. H., & Jelinek. C. K. (2002). A survey of volunteer work in Retired Senior 

   Volunteer Program. University of Northern Colorado’s Annual Research Conference. 

   Poster presentation 

Ho, L. C., Hsu, T. H., & Huang, Y. T. (April 10, 2008). Comparing the nursing home care  

manager difference between Taiwan and United States. University of Northern 

Colorado’s Annual Research Conference. Poster presentation 

Ho, L. C., Huang, Y. T., & Hsu, T. H. (April 10, 2008). Comparing the services for  
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students with disabilities in universities between Taiwan and United States. University 

of Northern Colorado’s Annual Research Conference. Poster presentation 

Ho, L. C., Weng, W. C., Hsu, T. H., & Huang, Y. T. (April 10, 2008). Suicide among the 

 elderly. University of Northern Colorado’s Annual Research Conference. Poster  

 presentation 

Ho, L. C., Weng, W. C., & Michaud, J. (June, 14, 2008). Supporting Spousal Caregivers to  

Improve Quality of Care for Alzheimer Patients. 11th Asia-Pacific Regional Conference 

of Alzheimer’s Disease International. Oral presentation 

Hsu, T. H., Huang, Y. T., Ho, L. C., & Li, Y. J. (April 10, 2008). Supporting elementary 

   school students with emotional disabilities to improve their social interaction skills 

 and academic achievements through the collaboration between teachers, peers, and 

 parents. University of Northern Colorado’s Annual Research Conference. Poster 

 presentation 

Hsu, T. H., Huang, Y. T., Wu, Y. F., Hsu, J. H., & Ho, L. C. (April 10, 2008). Challenges 

 in transition from sheltered workshop to competitive employment. University of 

     Northern Colorado’s Annual Research Conference. Poster presentation 
Huang, Y. T., Hsu, T. H., Ho, L. C., & Li, Y. J. (April 10, 2008). Benefits of inclusion for 

 both students with and without learning disabilities in elementary classroom settings.  

   University of Northern Colorado’s Annual Research Conference. Poster presentation 

Huang, Y. T., Hsu, T. H., Wu, Y. F., Hsu, J. H., & Ho, L. C. (April 10, 2008). The 

   perceptions of Taiwanese mothers toward their teenagers who have mild-moderate 

 mental retardation: Family Relationship. University of Northern Colorado’s Annual 

 Research Conference. Poster presentation 

Weng, W. C., & Ho, L. C. (April 10, 2008). Chinese and American couples’ opinions in 

 marriage and family counseling. University of Northern Colorado’s Annual Research 

 Conference. Poster presentation 

何藶萩，2008。宗教對於身心靈的正面影響之研究。論文發表於「第二屆生命敘說與關懷學術

研討會」。龍華科技大學主辦。民國 97年 5 月 1日 

專書及專書論文： 
Ho, L. C.(2012).Comparative impacts between longevitology and life review therapy on life satisfaction among  

nursing home residents in Taiwan. University of Northern Colorado, U.S.A. 

 


